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T. Mono sto r ap áti Önkormányzat

kéréstiknek megfelelöen röviden leirom az elmult év történéseit.
A személYi állományban változás nem történt,minden dolgozó rendelkezik az elöirt
szakképesitéssel,és természetesen a kötel ező továbbt<opzoiekket.
A trárgyi feltételekben érdemi változásnem történt,sajnos a rendelő nem felel meg azalapvetőelőirásoknak sem/mozgássérült mellékhelység,feljarÓ,várotermek/.Az elclirt felszerelés adott,melyetbiztositok,és karbantartok.Visszatérő gond u niteri rendszer szabályozhatatlansága,mely hol nem
me gfel el ő hömérs ékl e thez,hol tul fiité she z v ezet.
A rendelö forgalma az elöző évekhez hasonloan alakul,ebbe n váItozástnem látok.
Egyenlőre a vérvételi lehetőség is adott csütörtöki napokon.
Az elhalálozás okai is változatlanok/daganatos,sziv érrendszeri okov
A rendelőben tÖrténik az Atany János iskola,és óvoda ellátása is,ez idönként nagyob terhelést
oKoznat.
A fiok gYogYszertarral jő a kapcsolatunk,és igyeks ziink eztápolni,hogy a betegek hozzá juthassanak
a felirt gyó gyszere 1k<bez.

A tapolcai kőrhánzaljó a kapcsolatom,hisz személyesen is dolgozom ott.

Remélem hogY a falu érdekében mielöbb elkezdődik a rendelő átalakitása,hogy valóban hosszutávon szolgálhassa a falu érdekeit.Itt apályázati lehetöségre gondolok. 
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